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Protokół Nr XIV/2020 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej w sali konferencyjnej w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8 

w dniu 17 lipca 2020 roku 

 

 
1. OTWARCIE. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady XIV sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych. Powitał Panią Starostę 

wraz z członkami Zarządu Powiatu i pracownikami Starostwa. Poinformował, że sesję będzie 

protokołowała Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Aleksandrowskiego rozpoczął XIV sesję o godzinie 1200. 

 

 

2.  STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do punktu 2 – 

stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu wynosi  

17 radnych. Według listy obecności, na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 15 radnych. 

Przewodniczący stwierdził więc, że sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że 

Rada Powiatu może obradować i podejmować uchwały w sprawach objętych porządkiem 

obrad, ponieważ jej obrady są prawomocne. 

 

 

3. PORZĄDEK OBRAD SESJI 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do punktu 3 – 

porządek obrad sesji. Poinformował, że porządek obrad został przesłany radnym przy 

zawiadomieniu o sesji. Problematyka podana w porządku obrad sesji znajduje umocowanie  

i uzasadnienie w projektach uchwał przesłanych Radnym w materiałach przy zawiadomieniu 

o sesji. Pan Przewodniczący poinformował, że w dniu 6 lipca do Rady Powiatu wpłynął 

wniosek mieszkańca powiatu o zmianę organizacji ruchu na drodze powiatowej. W dniu  

16 lipca Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała przedmiotowy wniosek  

i w wyniku tego przygotowała projekt uchwały Rady Powiatu. W związku  

z powyższym Przewodniczący wniósł o rozszerzenie porządku obrad sesji poprzez dodanie, 

po punkcie 8, punktu w brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według 

właściwości”.  

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Arkadiusz 

Gralak, Konstanty Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, 

Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-

Mansour, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poinformował, że w dniu  

13 lipca wpłynęła rezygnacja radnej pani Marioli Banaszkiewicz z członkostwa w Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. W związku z powyższym zachodzi konieczność 

uzupełnienia składu osobowego tej Komisji. Przewodniczący wniósł więc o rozszerzenie 
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porządku obrad sesji poprzez dodanie punktu w brzmieniu „Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr I/23/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku  

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska” 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poinformował, że obydwa 

wcześniejsze wnioski zostały przez Radę przyjęte. Spytał czy są inne wnioski o zmianę 

porządku obrad. Wobec braku innych wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie 

porządek po zmianach wprowadzonych wcześniejszymi głosowaniami. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

 

4. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XIII  SESJI. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do realizacji punktu 

4 – przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Powiatu. § 25 ust 1 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż na dwa dni przed terminem 

następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły żadne poprawki ani uzupełnienia do 

protokołu z XIII sesji i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XIII sesji oraz o  jego 

przyjęcie bez czytania.  

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

 

5. SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU ZA 

OKRES MIĘDZY XIII a XIV SESJĄ 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 5 - sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XIII a XIV 

sesją. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że zgodnie z art. 12 

pkt 4 ustawy o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy 

rozpatrywanie sprawozdań z działalności Zarządu Powiatu. Na podstawie § 17 pkt 3 Statutu 
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Powiatu Aleksandrowskiego, porządek obrad Rady Powiatu zawiera punkt „sprawozdanie 

przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie międzysesyjnym”. W związku  

z powyższym sprawozdanie zostało radnym przedstawione i przesłane wraz z materiałami 

sesyjnymi oraz rozszerzone o informacje z posiedzeń Zarządu  w dniu 14 lipca. Ponadto Pani 

Starosta poinformowała, że dwa kolejne wnioski na dofinansowanie przebudowy dróg 

zgłoszone w naborze do Funduszu Dróg Samorządowych zostały przesunięte z listy 

rezerwowej na listę podstawową. Są to inwestycje na drodze Ciechocinek – Siutkowo oraz 

drodze Żyrosławice – Przybranowo. Zarząd Powiatu chciałby realizować przebudowy tych 

dróg z dofinasowaniem z Funduszu Dróg Samorządowych wynoszącym 50%. Rozpoczęcie 

tych prac przypadałoby na rok 2020 natomiast zakończenie na koniec I półrocza 2021 roku. 

Wójt Gminy Aleksandrów Kujawski i Wójt Gminy Waganiec zgodzili się na partycypację  

w kosztach przebudowy tych dróg w przyszłym roku. Pani Starosta poinformowała również, 

że Zarząd Powiatu, z uwagi na panujący stan epidemiologicznym, postanowił zrezygnować  

z organizacji powiatowego rajdu rowerowego. Dodała, że w ostatnim czasie na terenie 

Powiatu odnotowano dwa kolejne przypadki osób chorych na COVID-19. Osoby te znajdują 

się w izolatorium w Grudziądzu. Jeśli chodzi o pozytywne wiadomości to Pani Starosta 

poinformowała, że rozpoczynają się prace budowy Placówki Socjalizacyjnej. W dniu 15 lipca 

została podpisana umowa z wykonawca inwestycji. Plac budowy zostanie przekazany  

do 27 lipca. W chwili obecnej oczekujemy na wyniki naboru konkursu na dofinansowanie tej 

budowy, planowane jest pozyskanie 90% dofinansowania kosztów budowy.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki poinformował, że Komisja 

Rewizyjna dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu za okres między XIII a XIV sesją 

Rady Powiatu i nie wniosła żadnych uwag.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję oraz stwierdził, że Rada 

Powiatu zapoznała się z przedstawionym przez Starostę sprawozdaniem z prac Zarządu 

Powiatu za okres między XIII a XIV sesją. 
 

 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR V/73/2019 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 28 CZERWCA 2019 R.  

W SPRAWIE USTALENIA SIECI PUBLICZNYCH SZKÓŁ 

PONADPODSTAWOWYCH I SPECJALNYCH MAJĄCYCH SIEDZIBĘ NA 

OBSZARZE POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO, OD  DNIA 1 WRZEŚNIA 2019 

ROKU 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 6 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/73/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 28 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu 

aleksandrowskiego, od  dnia 1 września 2019 roku. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że do kompetencji 

Rady Powiatu należy ustalenie planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych  

i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu, zgodnie z art. 39 ust. 7 ustawy z dnia 

14 grudnia 2016 roku – Prawo oświatowe. Rada Powiatu w dniu 26 czerwca 2020 roku 

podjęła uchwałę nr XIII/181/2020 w sprawie założenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim, ul. Sikorskiego 2. Biorąc powyższe pod uwagę zachodzi 

konieczność dokonania zmiany w sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół 
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specjalnych mających siedzibę na terenie powiatu aleksandrowskiego. Zgodnie z art. 39 ust. 8 

ustawy Prawo oświatowe warunkiem ustalenia planu sieci szkół jest wyrażenie przez 

Kujawsko-Pomorskiego Kuratora Oświaty pozytywnej opinii. Starosta Aleksandrowski 

zwrócił się do Kujawsko-Pomorskiego Kuratora Oświaty w Bydgoszczy z prośbą o wydanie 

opinii w sprawie sieci szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych mających siedzibę 

na terenie powiatu aleksandrowskiego. Kujawsko-Pomorski Kurator Oświaty w Bydgoszczy 

postanowieniem nr DW.545.33.2020.MK z dnia 3 lipca 2020 roku pozytywnie zaopiniował 

sieć publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych mających siedzibę na 

terenie powiatu aleksandrowskiego. W związku z powyższym Starosta wniosła o podjęcie 

uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/73/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 28 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół ponadpodstawowych  

i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu aleksandrowskiego, od  dnia 1 września 

2019 roku. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę Nr XIV/187/2020 zmieniającą uchwałę Nr V/73/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 28 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu 

aleksandrowskiego, od  dnia 1 września 2019 roku. 

 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR IX/150/2019 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 13 GRUDNIA 2019 ROKU  

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

NA ROK 2020 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 7 – podjęcie  uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poprosiła Panią Skarbnik  

o przedstawienie zmian do uchwały budżetowej. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Dorota Sobierajska poinformowała, że proponowane zmiany 

uchwały budżetowej związane są z uzyskaniem dodatkowych przychodów w postaci dotacji 

celowych oraz urealnieniem uzyskanych już dochodów. Jeśli chodzi o dochody w postaci 

dotacji, to otrzymaliśmy 14 076 zł jako środki pochodzące z darowizn z nawiązek sądowych  
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z przeznaczeniem na działalność placówki socjalizacyjnej. W związku z tym, że Powiatowy 

Urząd Pracy realizuje zadania służące pomocy przedsiębiorcą w związku z Pandemią. Koszty 

obsługi tych zadań, z każdą transzą są dodatkowo określane. Na dzień dzisiejszy, dodatkowo 

otrzymaliśmy środki na obsługę tych zadań w kwocie 42 700 zł. W projekcie uchwały 

budżetowej przedstawiona jest Państwu propozycja zapewnienia udziału własnego przy 

wyposażeniu stanowiska pracy dla potrzeb Powiatowego Urzędu Pracy. Po stronie 

dochodowej jest przyjęcie planowanego do uzyskania dofinansowania z tych środków  

w wysokości 70 970 zł. Otrzymaliśmy również dotację celową na zadania związane  

z wydaniem karty parkingowej. Jest to zadanie realizowane przez Zespół Orzekania o Stopniu 

Niepełnosprawności i na ten cel Wojewoda zwiększył środki o 5 900 zł. Uzyskaliśmy wyższe 

od planowanych środki związane ze środkami na opłaty za korzystanie ze środowiska. Na 

dzień dzisiejszy należy urealnić ten plan zwiększając o kwotę 45 930 zł. Jednocześnie wyższe 

od planowanych osiągnięto dochody ze sprzedaży mienia co wiąże się z urealnieniem planu 

czyli zwiększeniem tego źródła dochodów.  W związku z tym, że rozstrzygnięcie złożonego 

przez nas wniosku o dofinansowanie budowy Placówki Socjalizacyjnej nastąpi dopiero  

w czwartym kwartale i braku uzyskania możliwości tego dofinansowania w bieżącym roku,  

z budżetu zdjęta zostanie przewidywana do uzyskania dotacja na ten cel w wysokości 850 000 

zł. Wojewoda dokonał zwiększenia dotacji z przeznaczeniem na pracowników Domu Pomocy 

Społecznej z przeznaczeniem na wynagrodzenia, nagrody lub premie pracowników, którzy 

bezpośrednio mają kontakt z mieszkańcami w okresie pandemii. Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie prowadzi corocznie program korekcyjno-edukacyjny dla sprawców osób 

stosujących przemoc w rodzinie. Jest to program rządowy i na ten cel otrzymaliśmy dotacje  

w wysokości 10 998 zł. Wojewoda dokonał również aktualizacji mieszkańców w domach 

pomocy społecznej i zmniejszył na ten cel dotację o kwotę 6 564 zł. Wszystkie te zmiany 

znajdują odzwierciedlenie w proponowanych zmianach uchwały budżetowej na rok 2020.  

Po stronie wydatkowej dokonano zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych 

dotacji i środków. Uwzględniono również wnioski radnych oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych o dokonanie zmian w zakresie realizowanych inwestycji w roku 2020. Ze 

względu na fakt, że nabór wniosków o dofinansowanie placówki socjalizacyjnej był 

ogłoszony dość późno i rozstrzygnięty zostanie dopiero w ostatnich miesiącach 2020 roku, 

Zarząd proponuje aby wydłużyć okres realizacji tej inwestycji do roku 2021. Została ona 

rozpoczęta w roku 2019, w roku 2020 została zawarta umowa a zakończenie tej inwestycji 

przewidziane jest na rok 2021. Złożony wniosek zakłada uzyskanie dofinansowania  

w wysokości do 95% kosztów kwalifikowalnych. Jeżeli będzie pozytywnie rozstrzygnięty to 

ta kwota zostanie przyjęta do budżetu w roku 2021. Zarząd wnosi również o przesunięcie na 

lata 2020-2021 inwestycji związanej z opracowaniem dokumentacji dla zadania ,,Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 2633C ulicy Narutowicza w miejscowości Aleksandrów Kujawski”.  

W związku ze zmianą na stanowisku Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego dość późno 

zostało zawarte z Miastem porozumienie na dofinansowanie tej inwestycji. Inwestycja ta 

wymaga szeregu uzgodnień ze strony wykonawcy opracowującego dokumentację dlatego też 

Zarząd wnosi o przesunięcie terminu rozpoczęcia tej inwestycji na rok 2020 a jej zakończenie 

w roku 2021. W związku z sugestiami Państwa Radnych oraz wnioskami Komisji Rady 

Powiatu zZrząd zabezpiecza w budżecie środki na nowe inwestycje i zakupy inwestycyjne  

i proponuje przeznaczyć kwotę w wysokości 60 000 zł z przeznaczeniem na zakup sprzętu dla 

potrzeb Zarządu Dróg Powiatowych, 14.000 zł na opracowanie dokumentacji niezbędnej do 

rozbudowy sali gimnastycznej w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku na potrzeby 

magazynu sprzętu sportowego. Zarząd wnosi również o zabezpieczenie udziału własnego  

w wysokości 11 930 zł, umożliwiającego ubieganie się przez Powiatowy Urząd Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim  o środki z PFRON w wysokości 77.970 zł z przeznaczeniem 

na wyposażenia stanowiska osoby niepełnosprawnej. Ponieważ Zarząd otrzymał informację  
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o zakwalifikowaniu się dwóch zadań inwestycyjnych, na realizację których składano wnioski 

o dofinansowanie a które z listy rezerwowej przeszły do zadań dofinansowywanych w ramach 

Funduszu Dróg Samorządowych, zarząd prosi o ujęcie i zabezpieczenie środków na ich 

realizację w latach 2020-2021. Zadanie te to: przebudowa drogi powiatowej nr 2528C 

Żyrosławice - Przybranowo wraz z przebudową mostu o dł. 2,8 km od km 5+950 do km 

8+750 - etap IV – całkowita wartość inwestycji to 1.213.421,79 zł. Przewidywane 

dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych w 2021 roku to 606.710 zł. Wkład własny 

w roku 2020 – 3.000 zł w 2021 roku to 603 711,79 zł oraz przebudowa drogi powiatowej nr 

2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III od km 12+471 do 

km 13+350 - całkowita wartość inwestycji to 1 569 885,65 zł. Przewidywane dofinansowanie 

z Funduszu Dróg Samorządowych w 2021 roku to 784 942 zł. Wkład własny w roku 2020 – 

3.000 zł w 2021 roku to 781.943,65 zł. W stosunku do obu tych inwestycji Zarząd Powiatu 

wystąpił do Wójtów o zabezpieczenie w budżecie 2021 roku. środków na udzielenie wsparcia 

finansowego dla Powiatu przy ich realizacji. Zarówno Wójt Gminy Waganiec jak i Wójt 

Gminy Aleksandrów Kujawski wyrazili chęć dofinansowania tych zadań. Odpowiednie 

porozumienia dotyczące zakresu dofinansowania zawierane będą w roku 2021.  

Do dokonania w/w zmian zarówno planowane dochody jak i wydatki ulegną zmniejszeniu  

o kwotę 559 190 zł. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Jerzy Draheim poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę Nr XIV/188/2020 zmieniającą  uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020. 

 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR IX/151/2019 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 13 GRUDNIA 2019 ROKU  

W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2020-2030 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/151/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-2030. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że w związku  

z przedstawieniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
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Aleksandrowskiego na rok 2020, koniecznym jest dokonanie zmian w uchwale  

Nr IX/151/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-

2030, dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Jerzy Draheim poinformował,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę Nr XIV/189/2020 zmieniającą uchwałę Nr IX/151/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-2030. 

 

 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEKAZANIA WNIOSKU WEDŁUG 

WŁAŚCIWOŚCI 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 9 - podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. Pan 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 6 lipca 2020 roku do Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Powiatu Aleksandrowskiego wpłynął wniosek mieszkańca powiatu   

o zmianę organizacji ruchu na drodze powiatowej ulica Narutowicza  

w Aleksandrowie Kujawskim. Komisja na posiedzeniu w dniu 16 lipca 2020 roku podjęła 

uchwałę w przedmiotowej sprawie i przygotowała projekt uchwały Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

poinformowała, że z przeprowadzonej przez Komisję analizy wynika, że pismo mieszkańca 

powiatu należy zakwalifikować jako wniosek. Zgodnie z art. 243 Kodeksu postępowania 

administracyjnego, jeżeli organ, który otrzymał wniosek, nie jest właściwy do jego 

rozpatrzenia obowiązany jest przekazać go właściwemu organowi. W świetle powyższego 

Komisja uznała, że wniosek mieszkańca powiatu należy przekazać do rozpatrzenia, zgodnie  

z właściwością Staroście Aleksandrowskiemu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Dariusz Wochna.  
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PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Rada podjęła uchwałę Nr XIV/190/2020 w sprawie przekazania wniosku według właściwości.    

 

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR I/23/2018 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 19 LISTOPADA 2018 ROKU  

W SPRAWIE USTALENIA SKŁADU OSOBOWEGO KOMISJI ROLNICTWA  

I OCHRONY ŚRODOWISKA 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 10 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/23/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Przewodniczący poinformował, że  

w dniu 13 lipca 2020 roku do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego wpłynęła 

rezygnacja radnej Pani Marioli Banaszkiewicz z członkostwa w Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Uchwała Nr I/19/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie powołania komisji stałych Rady 

Powiatu i ustalenia przedmiotu ich działania określa, iż w skład komisji stałych Rady Powiatu 

wchodzi 6 radnych. W związku z powyższym zachodzi konieczność przeprowadzenia 

wyborów w celu uzupełnienia składu przedmiotowej komisji. Następnie Pan Przewodniczący 

zarządził dyskusje i poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

 

Radna Pani Magdalena Kiciak-Kucharska zgłosiła do składu Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska kandydaturę radnej Pani Joanny Monety.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poinformowała, że radna Pani 

Joanna Moneta wyraziła pisemną zgodę na kandydowanie do składu przedmiotowej Komisji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Pani Joanny Monety do składu 

osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Dariusz Wochna.  

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poinformował, że Rada 

jednogłośnie zaakceptowała  kandydaturę pani Joanny Monety do składu osobowego Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Spytał czy są inne kandydatury. W związku z brakiem 

innych kandydatur poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej  uchwałę  

Nr I/23/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Rada podjęła uchwałę Nr XIV/191/2020 zmieniającą uchwałę Nr I/23/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.     

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz podziękowała za możliwość uczestniczenia w Komisji 
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Rolnictwa i Ochrony Środowiska, podziękowała koleżankom i kolegą radnym z Komisji za 

współpracę.  

 

Rady Pan Andrzej Łozicki spytał o przyczynę złożenia rezygnacji z członkostwa w Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz odpowiedziała, że zrobiła to z przyczyn osobistych.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski jako Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska podziękował radnej Pani Marioli Banaszkiewicz za aktywna pracę, dyskusję  

i składanie rzeczowych wniosków.  

 

 

11. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie  

punktu 11 – oświadczenia i informacje. Zgodnie z § 47 pkt 8 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawia na sesji 

rady powiatu sprawozdanie z posiedzeń Komisji. W związku z powyższym Przewodniczący 

poprosił o zabranie głosu panią Edytę Stefaniak-Mansour – Przewodniczącą Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak-Mansour 

poinformowała, że Komisja w okresie między XIII a XIV sesją odbyła posiedzenie w dniu  

16 lipca, na którym rozpatrywała wniosek mieszkańca powiatu o zmianę organizacji ruchu. 

Wniosek ten został rozpatrzony przez Radę na dzisiejszej sesji.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim poinformował, że radni niedawno otrzymali informację 

dotyczącą apteki Aspirynka, była to odpowiedź Zarządu Powiatu na pismo Pana 

Przewodniczącego. Pan radny spytał Pana Przewodniczącego czy odpowiedź, którą otrzymał 

była dla Niego satysfakcjonująca. Następna sprawa, w której wypowiedział się Pan Radny 

dotyczy kwestii odbioru drogi Ciechocinek-Siutkowo. Pan Radny stwierdził, że była ta 

wielka, wspaniała inwestycja, za realizacją której głosowali, bez wyjątku, wszyscy radni. 

Niedawno odbył się odbiór tej drogi i w związku z tym Pan Radny spytał Pana 

Przewodniczącego jakie warunki musi spełnić radny powiatowy aby znaleźć się w gronie 

osób obecnych przy odbiorze drogi.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że pytania Pana 

Radnego były nietrafione ponieważ, po pierwsze, pytanie dotyczące odbioru drogi powinno 

być skierowane w stosunku do Zarządu Dróg Powiatowych tudzież do Pani Starosty.  

Natomiast jeśli chodzi o pytanie dotyczące Aspirynki, Pan Przewodniczący poinformował, że 

przesłał Radnym informację po to aby mieli wiedzę dotycząca tego co się dzieje w tej 

sprawie. Pan Przewodniczący stwierdził, że jego odczucia są jego subiektywną oceną. 

Powiedział, że z wypowiedzi Pana Radnego można wywnioskować, że Jego ta odpowiedź nie 

usatysfakcjonowała więc zaproponował zwrócić się do Zarządu w tej kwestii w formie 

zapytania bądź interpelacji.  

 

Rady Pan Konstanty Grzegórski stwierdził, że podziela uwagi Radnego Draheima 

dotyczące odbioru drogi. Stwierdził też, że być może w obawie o zdrowie radnych grono osób 

zaproszonych na otwarcie drogi było zamknięte po czym dodał, że spotkanie to było 

plenerowe tak więc obawa przed koronawirusem nie powinna mieć miejsca. Stwierdził 

ponadto, że obecnie modne są rekonstrukcje równych wydarzeń, na przykład Bitwy pod 
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Grunwaldem, więc nic nie stoi na przeszkodzie aby zrobić rekonstrukcję otwarcia drogi. 

Dodał, że wszyscy radni głosują za wprowadzeniem do budżetu danych inwestycji i powinni 

w związku z tym uczestniczyć w takich wydarzeniach jak otwarcie drogi. Było to uchybienie 

drobne ale znaczące.  

Pan Radny powiedział również, że pomimo okresu wakacyjnego polityka toczy się swoim 

torem. Pan Radny ogląda różne programy i śledzi wydarzenia dlatego też jest na bieżąco  

z wszelkimi informacjami. Zbliża się termin składania wniosków dotyczących wykluczeni 

kolejowych. Powszechnie wiadomo, że obecnie toczą się rozmowy odnośnie przywrócenia 

kolejowego Aleksandrów Kujawski-Ciechocinek. Pan Radny dostał pismo od kolejarzy,  

z którego wynika na co należy zwrócić uwagę. Należy rozmawiać z Ministrem Infrastruktury 

bo do końca sierpnia przyjmowane są wnioski na te sprawy. Wniosek o przywrócenie 

połączenia kolejowego między Aleksandrowem Kujawskim a Ciechocinkiem należy złożyć 

do Ministerstwa Infrastruktury. Jeżeli nikt tego nie będzie chciał zrobić to Pan Radny 

stwierdził, że może to zrobić z upoważnienia. Będzie wówczas działał w swoim imieniu  

i kilku innych osób dążących do tego aby wykorzystać każdą szansę.  

 

Radna Pani Agata Ceglewska poinformowała, że w dniu 3 lipca na terenie Gminy Raciążek 

doszło do pożaru, w którym spłonęła obora ze zwierzętami. W związku z tym Pani Radna 

zwróciła się do Państwa Radnych oraz obecnych na sali osób o wsparcie i pomoc 

pogorzelcom. Poinformowała również, iż w dniu 23 sierpnia przeprowadzona będzie zbiórka 

charytatywna na pomoc poszkodowanym i również serdecznie zaprosiła do włączenia się w tę 

akcję.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Zwierzchowska poinformowała, że po odbiorze drogi 

Ciechocinek-Siutkowo przeprowadziła rozmowę z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych 

w Aleksandrowie Kujawskim i jednoznacznie poprosiła aby w przyszłości wszyscy Radni 

Powiatu Aleksandrowskiego byli informowani o odbiorach dróg. Przeprosiła za zaistniałą 

sytuację i wyraziła nadzieję, że podobne zdarzenia w przyszłości nie będą miały miejsca.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour stwierdził, że funkcjonowanie aptek w obecnej formie stanowi 

zagrożenie dla zdrowia i życia mieszkańców powiatu oraz osób przebywających na jego 

terenie.  

Ponadto Pan Radny odniósł się do zdewastowanego basenu w Ciechocinku. Stwierdził, że  

w tej kwestii powinna podjąć interwencję Rada Powiatu i Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego. Organy te powinny uczestniczyć w rozwiązaniu tego problemu. Obiekt 

na chwilę obecną jest zdewastowany ale otwarty, nie ma tam żadnego zabezpieczenia. 

Powinno być wspólne działanie właściciela obiektu, Miasta Ciechocinka oraz Powiatu w celu 

doprowadzenia do używalności tego obiektu. Należałoby uczestniczyć w spotkaniach  

i negocjacjach dotyczących tej sprawy.  

 

 

12. ZAMKNIĘCIE OBRAD XIV SESJI RADY POWIATU. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował udział  

w obradach, złożył życzenia świąteczne wszystkim zebranym oraz mieszkańcom Powiatu 

Aleksandrowskiego po czym zamknął obrady XI sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Zamknięcie obrad XIV sesji nastąpiło o godzinie 1246. 
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ZAŁĄCZNIKI: 

10. Zawiadomienie o zwołaniu XIV sesji Rady Powiatu z dnia 9 lipca 2020 roku. 

11. Potwierdzenie odbioru zawiadomienia, porządku obrad i projektów uchwał na XIV sesję.  

12. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 9 lipca 2020 roku o wprowadzenie uchwał do porządku 

obrad XIV sesji. 

13. Pismo Starosty Aleksandrowskiego w sprawie przekazania sprawozdania z działalności 

Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego w okresie między XIII a XIV sesją Rady Powiatu. 

14. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za okres między XIII a XIV sesją.  

15. Pismo Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przekazujące projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

16. Uzupełnienie z dnia 14 lipca 2020 roku do sprawozdania Starosty z prac Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z okres między XIII a XIV sesją Rady Powiatu. 

17. Email z dnia 9 lipca 2020 roku w sprawie przekazania Zawiadomienia o zwołaniu  

XIV sesji Rady Powiatu skierowany do Radych Powiatu Aleksandrowskiego. 

18. Email z dnia 9 lipca 2020 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia Przewodniczącego 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania XIV sesji Rady Powiatu. 

19. Email z dnia 9 lipca 2020 roku w sprawie zwołania XIV sesji Rady Powiatu skierowany 

do kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, służb, inspekcji i straży. 

20. Potwierdzenie odbioru przez radnych materiałów na XIV sesję.  

21. Lista obecności radnych na XIV sesji Rady Powiatu. 

22. Porządek obrad XIV sesji Rady Powiatu. 

23. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/73/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 28 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu 

aleksandrowskiego, od  dnia 1 września 2019 roku. 

24. Uchwała Nr XIV/187/2020 zmieniająca uchwałę Nr V/73/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 28 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu 

aleksandrowskiego, od  dnia 1 września 2019 roku. 

25. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020. 

26. Uchwała Nr XIV/188/2020 zmieniająca uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020. 

27. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/151/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-2030. 

28. Uchwała Nr XIV/189/2020 zmieniająca uchwałę Nr IX/151/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-2030. 

29. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

30. Uchwała Nr XIV/190/2020 w sprawie przekazania wniosku według właściwości.  

31. Pismo radnej pani Marioli Banaszkiewicz, z dnia 13 lipca 2020 roku, w sprawie 

rezygnacji ze składu Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej. 

32. Pismo radnej pani Joanny Monety w sprawie wyrażenia zgody na kandydowanie do 

składu osobowego Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej.  

33. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr I/22/2018 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  
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z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Mienia 

Powiatu i Infrastruktury Technicznej. 

34. Uchwała Nr XIV/191/2020 zmieniająca uchwałę Nr I/22/2018 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia składu osobowego 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej. 

 

 

 

 

 

Protokolant: 

Agnieszka Sobiecka – Podlewska   ........................................... 

 

Protokół XIV sesji sporządzająca podpisała dnia … … 2020 roku. 

 

 

 

 

ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Arkadiusz Świątkowski 


